فايتر اكس بلس(VITTER X PLUS)

التركيب:

- منجنيز 2% - حديد 2%

- زنك 2% - ايديتا 30%

الخواص:

- 1. تم صنع المركب لمكافحة النيماتوداعلي المحاصيل الحقلية مثل (القمح الذرة الارز) والتي تحتاج الى PH-ZERO
- 2. صنع كمعالج للنيماتودا وكمخصب حيوي للتربة الفقيرة وذلك لاحتوائة على سلالات بكتيريه متعددة
- 3. يحتوي المركب على بعض الانزيمات الحيوية التي تفرزها الكائنات الدقيقة والتي تعمل علي تحليل جذر خلايا الكائنات المرضية والمسببة للنيماتودا وكذلك الفطريات المسببة للأعفان الجذور
 - 4. صنع خصيصا للمحاصيل التصديرية والتي تحتاج الي عدم وجود متبقيات PH-Zero
 - يتميز بسهولة الاستخدام وسرعة الامتصاص
 - لا ينصح بخلطة مع المركبات الاخري
- 7. معدل الاستخدام 30لتر للفدان علي 5 دفعات صالح لجميع المحاصيل الحقلية الخضر-الفاكهة PH Zero

Ein Shams

For Agricultural Development

:Installation

Manganese 2% - Iron 2% -

Zinc 2% - Edita 30% -

:Properties

The compound was made to combat nematodes on field crops such as (wheat - corn - rice), .which require PH-ZERO

It is made as a nematode treatment and as a biofertilizer for poor soil because it contains multiple bacterial strains

The compound contains some vital enzymes secreted by microorganisms that work to decompose the root cells of pathogenic organisms that cause nematodes, as well as fungi .that cause root rot

Specially made for export crops that require zero PH-Zero residues

It is easy to use and quickly absorbed

It is not recommended to mix it with other compounds

The usage rate is 30 liters per acre in 5 batches, suitable for all field crops - vegetables - fruits

PH - Zero



For Agricultural Development